
  Zápis z 5. zasedání Akademického senátu FCHI (23.6.2017) 
   (číslováno od ustavení senátu po volbách v březnu 2017) 

 

Přítomni:  Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 

Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 

RNDr. Jana Maxová, Ph.D. 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 

Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 

Ing. Jiří Velas, DSP (příchod 14:35) 

Ing. Marek Šoltys, DSP 

Bc. Jakub Mužík, student 

 

Omluveni: ----- 

 

Hosté:   Prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc., děkanka 

 

Program zasedání: 

1) Schválení zapisovatele 

2) Schválení programu 

3) Informace a rozprava k interním dokumentům FCHI: Jednací řád Vědecké rady FCHI, 

Disiplinární řád studentů FCHI, Statut FCHI. 

4) Připomínky studentů k E-learningu na VŠCHT 

5) Dopis pro MFF UK 

6) Zápis 4. zasedání z 6.6.2017 

7) Různé 

Zasedání bylo zahájeno v 9:00, přítomno 9 členů AS 

Ad bod 1 a 2 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 9-0-0) a program zasedání 

Ad 3: 

AS obdržel před zasedáním rozpracované verze interních dokumentů fakulty (Jednací řád 

Vědecké rady FCHI, Disciplinární řád studentů FCHI, Statut FCHI), v rozpravě paní děkanka 

seznámila AS se změnami navrženými vedoucími ústavů a na místě zapracovala připomínky 

AS.  

 

 



Ad 4: 

Studenti nesouhlasí se současným stavem přístupu k materiálům na E-learningu, tj. že student 

má přístup pouze k materiálům předmětů, které má aktuálně zapsány. Studenti požadují, aby 

měli přístup k materiálům všech předmětů bez ohledu na to, zda předmět zapsán mají či 

nikoliv. AS FCHI toto podporuje. 

Ad 5: 

Znění dopisu pro MFF UK bylo konzultováno s právníkem VŠCHT a s předsedou AS 

VŠCHT. Doporučované změkčení formulací bylo AS akceptováno a bude zapracováno.  

Ad 6: 

AS projednal a schválil znění zápisu 4. zasedání AS FCHI ze dne 6. 6. 2017. 

Ad 7: 

Úkoly z minula: Pavel Vrbka informoval o zjištěních ohledně software Wolfram 

Mathematica: Je konstatováno, že WM je málo používaná, tudíž nákladná. Nicméně na škole 

jsou uživatelé WM, kteří by ji rádi zachovali. Další konzultace bude vedena s p. Tomkem 

z VC. 

 

Další řádné zasedání AS ve středu 12. 7. v 9:00 na děkanátě. 

 

Zapsal a za správnost ručí: Dr. Ing. Pavel Vrbka 

                               předseda AS 

 


